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KRAJEVNE VOLITVE 5 + X = 7
( Kogovški krajevni svet bo imel sedem svetnikov, 21. 4.199^se jih voli 

pet, ker ni potrjenih več kandidatur )

Volilna komisija krajevne skupnosti Kog v sestavi Slavko Perc Vodranci 27, 
Ciril Plemenič Vodranci 48, Jože Zadravec Lačaves 12, Marta Hlebec Kog 107, 
Pavel Pukšič Jastrebci 62 in Brigita Meško Jastrebci 10, je bila imenovana 18. 
oktobra 1995 s sklepom občinske volilne komisije občine Ormož. Naloga nje je, 
da imenuje volilne odbore, opravlja in vodi neposredno tehnično delo v zvezi z 
volitvami, ugotavlja rezultate glasovanja in razglasi, kateri člani krajevnega sveta 
so izvoljeni, daje poročila o izidu volitev, ter opravlja druge naloge, kijih določa 
zakon.

Občinska volilna komisija je dne ,4. marca 1996 sprejela ROKOVNIK za 
izvedbo volilnih opravil za volitve članov svetov krajevnih skupnosti v občini 
Ormož, ki bodo dne 21. aprila 1996.
Krajevna volilna komisija je po rokovniku 28. marca 1996 ob 19 00 uri 
zaključila s sprejemanjem vloženih kandidatur in le-te še isto večer predala 
občinski volilni komisiji v potrditev. Iz dostavljenih kandidatur je bilo razvidno, 
da so svoje predloge kandidatur vložile :
• Vaški odbor Gomila, dne 5. marca 1996
• 12 volilcev KS Kog s podpisi,dne 25. marca 1996
• Društvo upokojencev Kog, dne 22. marca 1996
• Združena lista socialnih demokratov, dne 28. marca 1996
• Slovenski krščanski demokrati - krajevni odbor Kog, dne 28. marca 1996
• Slovenska ljudska stranka podružnica Ormož, dne 28. marca 1996

Občinska volilna komisija občine Ormož je z dopisom z dne 4. aprila 1996 
obvestila krajevno volilno komisijo o potrjenih kandidaturah. In sicer : da so vse 
kandidature za volitve v svet KS Kog potrjene razen kandidatur :

1. Slovenske ljudske stranke, ki jo je Občinska volilna komisija zavrnila.
2. Društva upokojencev Kog, ki jo je Občinska volilna komisija zavrnila.
з. Balažič Jožeta ( 10. na seznamu ), Gomila 25 in skupine volilcev, ki jo je 
Občinska volilna komisija zavrgla.
4. Luskovič Vide ( 3. na seznamu ), Lačaves 25 in skupine volilcev, ki jo je 

Občinska volilna komisija zavrgla.
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Še isti večer seje sestala Krajevna volilna komisija Kog z zastopniki kandidatur 
in izvedla žrebanje vrstnega reda potijenih kandidatov. Žreb je določil naslednji 
vrstni red:

i. Oletič Franc, Lačaves 2, rojen 8. aprila 1934, predlagatelj SKD KO Kog
2. Fergola Franc, Jastrebci 14, rojen 26.oktobra 1974, predlagatelj SKD KO 
Kog
з. Lasič Miran, Vodranci 30, rojen 9. julija 1957, predlagatelj SKD KO Kog 
4. Mavrič Miran, Vitan 11, rojen 17. septembra 1966, predlagatelj SKD KO 
Kog
5. Hlebec Zdravko, Kog 107, rojen 13. maja 1946 predlagatelj ZLSD Ormož

Dne 6. aprila 1996 seje Krajevna volilna komisija ponovno sestala in sprejala 
sklep, da se volilci KS Kog obvestijo s potrjenimi kandidaturami z 
RAZGLASOM , ki se izobesi najkasnejev nedeljo 7. aprila 1996 in sicer :

• Gomila - Bife Balažič, avtobusna postaja
• Lačaves - avtobusna postaja pri mostu ( Lah Janez ), avtobusna postaja

( Luskovič Matija )
• Jastrebci - mlekarna ( Meško Maks ), avtobusna postaja
• Vodranci - mlekarna ( Sever Stefan )
• Kog - sedež KS Kog, dvorana
• Vitan - trgovina Kmetijske zadruge Ormož, gostilna Veselko

Prav tako smo sprejeli sklep, da s predčasno glasovanje izvede 17. aprila 1996 
od 7 00 do 19 00 ure v prostorih KS Kog.

Pred krajevno volilno komisijo je zadnji teden pred izvedbo volitev v Svet 
krajevne skupnosti še veliko obveznosti v glavnem z vodenjem in opravljanjem 
neposrednega tehničnega dela volitev.

Vsem volilcem v KS Kog svetujem, v kolikor so še nejasnosti v zvezi z volitvami, 
da se s svojimi vprašanji obrnete na : Občinsko volilno komisijo Ormož (g. 
Hebar Martin, tajnik Obč. volilne komisije, tel. 701 - 041 ), Krajevno volilno 
komisijo Kog ( g. Slavko Perc, tel. 717 - 083 ) ali predlagatelje vloženih 
kandidatur: ( SKD KO Kog, Meško Maks , tel. 717 - 592; ZLSD Marta Hlebec,
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tel. 717 - 522 ; Balažič Jožeta, tel. 716 - 050 ; Vido Luskovič, tel. 717 - 095 , 
Vinka Ratek, tel. 717 - 032 in Miroslava Hanželič, tel. 701 - 285.

Predsednik Krajevne volilne komisije 
Kog Slavko PERC

KAJ PRAVIJO NA VSE TO PREDLAGATELJI PREDSTAVNIKI 
POLITIČNIH STRANK, DRUŠTEV IN SKUPIN VOLILCEV

Da bi vsaj nekoliko osvetlili situacijo pred volitvami kogovskih svetnikov, ki je 
nastala zaradi zavrnitve večine kandidatur, smo s predstavniki političnih strank, 
društva in skupin, ki so predlagale svoje kandidate, opravili kratko anketo :

1. Kako komentirate zavrnitev vaših predlaganih kandidatur za volitve v 
svet KS Kog ?

Jože Balažič, predstavnik skupine volilcev iz Gomile: “ Radi bi, da bi bili v 
dogajanje v KS Kog vključeni tudi predstavniki tega konca KS - iz Gomile, saj 
prihaja od tod 30 % krajevnega samoprispevka. Čutimo se odrinjeni in prizadeti. 
Predlagali smo tri kandidate in sicer : Jožeta Borka, Rudija Kikla In Mirka 
Suleka . Odločitev o zavrnitvi kandidatov meje šokirala, zdi se mi nepoštena, saj 
nas s samim načinom predlaganja kandidatur natančno ni nobeden seznanil. “

Miroslav Hanželič, predsednik SLS, podružnica Ormož : zaradi službene 
odsotnosti ni bil dosegljiv. Za izjavo smo prosili Slavka Perc, člana upravnega 
odbora SLS ,podružnica Ormož : “ Resje. Občinska volilna komisija občine Onnož je 
kandidaturo liste kandidatov SLS za volitve v Svet krajevne skupnosti Kog, razpisane 21. 
februarja 1996 v Uradnem vestnuiku občin Ormož in Ptuj št. 6, zavrnila. Edina napaka, ki jo je 
SLS ,podružnica Ormož naredila, pri določanju kandidatov na zboru volilcev, za Svet KS Kog 
je, da smo na zboru volilcev SLS glasovali javno. To je v nasprotju z 51. členom Zakona o 
lokalnih volitvah, ki določa, da politična stranka določi kandidata s tajnim glasovanjem.
SLS podružnica Ormož je v 48 urah po prejemu odločbe ( o zavrnitvi kandidature ) vložila 
pritožbo na Vrhovno sodišče Republike Slovenije, od tam pa je pritožba šla na Ustavno sodišče 
Republike Slovenije. Smatramo namreč, da so bili tudi nekateri drugi postopki glede volitev 
(objava volitev in rokovnik ) izvedeni v nasprotju z zakonom. Sedaj čakamo odločitev 
Ustavnega sodišča Republike Slovenije, do takrat pa se postopki pač morajo voditi po sprejetem 
rokovniku.”
Vinko Ratek, Društvo upokojencev Kog : “ Predlagali smo g. Antona 
Bolkoviča, vendar je bila naša kandidatura zavrnjena. Naša napaka je bila, da 
smo se na volitve prijavili kot Društvo upokojencev Kog, društva pa po sedaj 
veljavnem zakonu ne morejo kandidirati. Morali bi se prijaviti kot stranka 
DESUS ( Demokratična stranka upokojencev Slovenije ). Volilna je delala po 
predpisih in naš predlog zato zavrnila. “



Jože Zadravec, Lačaves, predstavnik skupine voiilcev : “ Jaz sem absolutno 
proti tako okrnjenim volitvam in tako malemu številu predlaganih kandidatov. 
Mislim, da so bili krščanski demokrati natančneje seznanjeni in daje to politična 
stvar. Mi smo predlagali naša kandidata : Viktoija Borka iz Vodranec in Joška 
Kolariča iz Jastrebec, po navodilih, ki smo jih dobili, potem pa seje izkazalo, da 
ne veljajo, zato so naša predloga zavrnili. Mislim tudi, da bo KS Kog s takimi 
volitvami ogromno izgubila. “

2. Kako komentirate potrditev vaših predlaganih kandidatur za volitve v 
svet KS Kog?

Maks Meško, KO SKD Kog : “ Mi smo želeli v svoje vrste kot kandidate 
vključiti čimveč žensk, vendar nobena ni sprejela. Svoje štiri kandidate: Franca 
Fergola iz Jastrebec, Mirana Lašiča iz Vodranec, Mirana Mavriča iz Vitana in 
Franca Oletiča iz Lačavesi, smo prijavili po pravilih in Občinska volilna komisija 
jih je potrdila. “

Zdravko Hlebec, Združena lista socialnih demokratov Ormož : “ Dobro bi 
bilo, če bi bilo na izbiro več kandidatov. Zal mi je, da nima vsaka vas svojega 
kandidata, kot je to bilo določeno v prejšnjem statutu. Zdaj je pač situacija 
takšna kot je in nas je samo še pet na kandidatni listi. “

3. Če boste izvoljeni in vam ponudijo mesto predsednika KS Kog, ga boste 
sprejeli ?

Zdravko Hlebec : “ Naj o tem odločijo volitve. “

4. Če boste imeli večino v bodočem svetu KS Kog, komu boste zaupali mesto 
predsednika KS Kog ?

Maks Meško: “ Tega še ne bomo povedali, čeprav smo okvirno že odločeni. 
Počakali bomo, če bodo še dodatne volitve, saj mora svet KS Kog šteti sedem 
članov, kandidatov pa je samo pet. Vsekakor bi v primeru dodatnih volitev v 
svoje vrste skušali pridobiti g. Antona Bolkoviča in bi potem predlagali njega. Mi 
smo ga že želeli za svojega kandidata, vendar je odklonil, ker je že kandidiral pri 
društvu upokojencev Kog. “

Anketo opravila
Slavica MUNDA
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OBVESTILO І
DODATEK K ČLANKU O VOLITVAH...

V KS Kog bodo volitve v svet KS potekale po večinskem volilnem načelu. O 
tem pa določa 11. člen Zakona o lokalnih volitvah:

11. člen
Pri volitvah po večinskem načelu se glasuje o posameznih kandidatih. Volivec 
lahko glasuje največ za toliko kandidatov, kolikor članov občinskega sveta se 
voli v volilni enoti. Izvoljeni so kandidati, ki so dobili največ glasov.

Število članov sveta KS pa določa 116. člen :

116. člen
Število članov občinskega sveta se določi glede na število prebivalcev v 

občini, tako da občinski svet šteje naslednje število članov :
7-11 članov v občini z do 3000 prebivalci.

Zaradi nerazumevanja in zmede, ki je nastala med krajani pred volitvami v 
svet KS Kog, še dodatno pojasnilo:
Kerje na kandidatni listi samo pet kandidatov, zakon pa jih zahteva sedem, bo 
od teh petih v svet KS Kog izvoljen vsak, ki bo dobil vsaj en glas.
Kako bomo prišli do manjkajočih glasov ?
Možnosti sta dve : ali bodo razpisane dodatne volitve za ta dva kandidata ali 
pa bodo volitve v celoti razveljavljene ( zaradi vloženih pritožb zavrnjenih 
strank) in ponovno razpisane.

Odločitve Ustavnega sodišča Slovenije do 15. aprila 1996, ko smo dali 
Novice v tisk, še nismo prejeli.

Slavica MUNDA



PET LET DELA JE ZA NAMI

Leta 1991 smo se v krajevni skupnosti Kog odločili za prve res demokratične 
volitve v KS Kog.

Razpustili smo takratno skupščino krajevne skupnosti, spremenili statut in ga 
prilagodili našim razmeram ter po določilih 45., 46.., 47. in 49. člena statuta 
izvolili sedemčlanski svet krajevne skupnosti, kjer seje volil neposredno 
predsednik sveta.

Svet krajevne skupnosti seje v svoji mandatni dobi srečeval z različnimi 
problemi, vendar nam je vedno uspelo preskočiti tudi najtežje ovire. Preživeli 
smo vojno za slovensko samostojnost, sodelovali pri odpravljanju vojne škode, 
odločili smo se zelo samozavestno za zidavo priključka k obstoječi dvorani, 
urejali krajevne ceste in sodelovali pri modernizaciji cest. V tem času je bilo 
alsfaltiranih 7, 5 km krajevnih cest. Trudili smo se, da smo s skromnimi 
finančnimi sredstvi storili, kolikor se je največ dalo.

Svet KS Kog je imel v svoji mandatni dobi 39 rednih in 6 izrednih sej. Seje so 
bile redno obiskane, zato gre zahvala vsem članom krajevnega sveta, njihovim 
namestnikom in nadzornemu odboru. Vsekakor pa ne smem pozabiti krajanov 
KS Kog , ki so s svetom krajevne skupnosti korektno sodelovali.
Zdaj ne bi posebaj našteval rezultatov našega dela, saj so le ti vidni.

Da vsi niso zadovoljni je normalen pojav ; na to nas opozarja npr. cestni 
smerokaz “ cesta v Evropo “. Nič hudega, vendar bi pisca tega smerokaza 
opozoril, da preko Republike Hrvatske lahko pridemo samo na Balkan, nikakor 
pa ne v Evropo. Vsa leta nazaj do 1991 leta je ta cesta sporna, o tem naj govorijo 
drugi. Pisec tega smerokaza pa bi se moral zavedati, daje ta krajevni svet največ 
naredil v svojem mandatu. V letu 1995 je bilo v to cesto vloženih 1,6 milijona 
SIT, česar ni bila deležna nobena cesta v KS Kog. V letu 1996 je v programu 
polaganje odvodnih kanalet, nabavljenih in plačanih je 200 kosov. To delo bo 
opravil novo izvoljeni svet KS Kog. Program fizičnega obsega dela je bil sprejet 
na zadnji seji sveta KS Kog 11. aprila 1996, potrjen je tudi cenik uslug. Osnutek 
finančnega plana je delno pripravljen in pa dokončan, saj brez sprejetega 
občinskega proračuna ne moremo v krajevni skupnosti načrtovati prihodka.

Na koncu bi se še enkrat zahvalil vsem, ki ste nam v teh petih letih stali ob 
strani in nam pomagali reševeti in premagoveti probleme, ki so bili vedno 
prisotni.
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Novo izvoljenemu svetu KS Kog želim obilo uspehov pri delu in naj se zavedajo, 
da ne bo vedno lahko.

Predsedenik sveta KS Kog 
Anton BOLKOVIČ

CENIK

uslug potrjen in sprejet na zadnji seji sveta KS Kog 11. aprila 1996.

1. Grobovi enojni 2 000 SIT
2. Grobovi družinski 2 700 SIT
3. Uporaba mrliške veže 2 500 SIT
4. Dvorana za gostije 15 000 SIT
5. Dvorana za prireditve, kjer se pobira vstopnina 10 % od inkasa
6.

7.

Dvorana za domače društvene prireditve brez 
vstopnine se ne zaračunajo

Soglasje za vodovodni priključek 
za domačine 5 000 SIT
za tujce 7 000 SIT

8. Izkop jame 8 000 SIT

Predsednik sveta KS Kog 
Anton BOLKOVIČ

PREDLOG

fizičnega obsega dela v KS Kog za obdobje od 1. januarja do 12. decembra 1996 
( sprejetje bil na seji sveta KS Kog 11. aprila 1996 ).

1. Vzdrževanje in gramoziranje krajevnih cest.
2. Vzdrževanje in urejanje pokopališča, odstranitev žive meje na poti na 
pokopališče in zasaditev s cipresami.
3. Ureditev ozvočenja na pokopališču.
4. Položitev odvodnih kanalet na cesti Hlebec-Kuharič.
5. Ureditev nabrežin v Rodigovem klancu in na delu ceste Oletič- Zabavnik 

Vlado.
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6. Urejanje in izkop obcestnih jarkov ( po potrebi).
7. Ureditev prostora okrog Doma kulture.
8. Pripraviti minimalno tehnično dokumentacijo za modernizacijo ceste v 
Brezovščaku skupaj s KS Kog in dokumentacijo ceste v Pesovčaku v dolžini cca 
1500 m.
9. Ureditev alsfaltne prevleke ceste na Malem Kogu s sodelovanjem krajanov 
živečih ob tej cesti, krajevno skupnostjo in Kombinatom Jeruzalem Ormož.
10. Skrbeti za čisto okolje v KS in organizirati odvoz kosovnih odpadkov.
11. Ureditev športnega igrišča ( postavitev ograje )
12. Sodelovanje z društvi in organizacijami v KS Kog.
13. Dosledno izvajati referendumski program.
14. Sodelovati v programu izvajanja javnih del v KS Kog

Organiziranje obdaritve otrok in srečanje s starejšimi krajani; sodelovanje z 
osnovno šolo v izvajanju njihovega programa.

Predsednik sveta KS Kog
Anton BOLKOVIČ

OBVESTILO

Obračun krajevnega samoprispevka za vzdrževanje cerkve, po referendumskem 
programu 9% od skupnega zneska za obdobje od 1. januarja 1995 do 31. 
decembra 1995.
Krajevni samoprispevek iz KD
Krajevni samoprispevek iz obrti
Krajevni samoprispevek od upokojencev
Krajevni samoprispevek od OD

2. 326. 808
81. 742

380. 960,50
2. 083. 038,40

SIT 
SIT 
SIT 
SIT

Skupaj 4. 872. 549, 70 SIT

9%
Prejeto v avgustu
Ostane za izplačilo

438. 529
217. 779
220.750

SIT 
SIT 
SIT

Znesek 220. 750 SIT se nakaže na žiro račun :
Župnijski urad SV. Bolfenk na Kogu 
št. žiro računa : 51900 - 620 - 203

051343114356450

Predsednik sveta KS Kog
Anton BOLKOVIČ



KRAJEVNA SKUPNOST 
KOG

Kog, februar 1996

REALIZACIJA 
ZA OBDOBJE JANUAR - DECEMBER 1995

Zap. 
štev. PRIHODKI PLAN 1995 REALIZACIJA INDEKS

1. Prenos sredstev iz preteklega 
leta

207.681,65 207.681,65 100

2. Samoprispevek iz KD 2.500.000,00 2.326.808,80 93
3. Samoprispevek od obrti 80.000,00 81.742,00 102
4. Samoprispevek od upokojencev 360.000,00 3 80.960,50 106
5. Samoprispevek iz OD 2.000.000,00 2.083.038,40 104
6. Cestne pristojbine 100.000,00 142.020,00 142
7. Sofinanciranje cest 1.900.000,00 743.000,00 39
8, Sredstva iz proračuna občine 1.500.000,00 2.126.768,00 142
9. Drugi prihodki občanov 350.000,00 295.298,10 84
10. Dohodek od obresti 100.000,00 8.622,30 9
11. Prihodek od dvorane 80.000,00 8.000,00 1
12. Kredit 1.500.000,00

SKUPAJt ' J 9.177.681,65 9.903.939,75 108

ODHODKI
1. Pisarniški material 100.000,00 77.585,60 78
2. Komunalna dejavnost - odvoz 

smeti,voda., drugo ■ 200.000,00 879.894,57 440
3. Kurjava 100.000,00 -
4. Toko vina 190.000,00 145.881,20 77
5. Stroški PTT 40.000,00 14.845,00 37
6. Delo po pogodbah 350.000,00 427.708,60 122
7. Zavarovalne premije 35.000,00 27.773,60 79
8. Stroški SDK 40.000,00 34.971,77 87
9. Amortizacija 50.000,00 73.265,70 147
10. Krajevno glasilo 180.000,00 124.200,00 69
11. Potni stroški 100.000,00 10.538,00 11
12. Vzdrževanje objektov 400.000,00 273.217,20 68
13. Odplačilo posojila 1.400.000,00 1.505.058,70 ________ 108І
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14. Obresti za kredit 350.000,00 206.385,10 59
15. Nabava osnovnih sredstev 150.000,00 223.637,80 149
16. Dotacija društvom 300.000,00 258.703,00 86
17. 9 % samopris.za vzdrževanje 

cerkve
450.000,00 367.274,59 82

18. Pluženje cest 400.000,00 36.000,00 __________ 9
19. Modernizacija in vzdrževanje 

cest
2.600.000,00 4.876.803,40 188

20. Potrošni material 150.000,00 180.228,70 120
21. Servis gasilskih in drugih 

aparatov
40.000,00 26.306,90 66

SKUPAJ: 7.525.000,00 9.770.279,43 130

SALDO 133.660,32

PREDSEDNIK KS KOG: 
Anton BOLKOVIČ
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DOLGOLETNA ŽELJA MNOGIH NAŠIH KRAJANOV - NOVA ZVONA 

IN STOLPNA URA

Želja mnogih krajanov je, da bi bilo v zvoniku kogovske cerkve več zvonov in da 
bi na zvoniku ponovno imeli stolpno uro. V letošnjem in v prihodnjem letu bomo 
skušali to željo tudi s skupnimi močmi uresničiti.

Na osnovi ogleda zvonika, ki so ga opravili predstavniki tovarne Ferralit iz 
Žalca, smo dobili ponudbo za izdelavo zvonov in opreme. Tako bi k 
dosedanjemu zvonu, težkemu 350 kg, lahko dodali še dva nova. Prvi bi bil težak 
700 kg, drugi pa 220 kg. V tovarni bi izdelali tudi potrebno opremo.

Po dosedanjih ponudbah in izračunih bi stroški za nova zvona s pripadajočo 
opremo in uro v zvoniku znašali 35 000 DEM.

Iz zgodovine je znano, da so v zvoniku cerkve Sv. Bolfenka na Kogu bili v 
glavnem trije zvonovi.

Vsi trije so bili vliti v Gradcu, vendar pri različnih tovarnarjih. Tako je veliki 
zvon vlit leta 1687, mali zvon leta 1730, srednji zvon pa je dobil svojo podobo 
šest let kasneje, leta 1736. Srednji zvon je med leti 1830 do 1840 počil in je bil 
leta 1854 prelit. V času prve svetovne vojne ( 1914 do 1918 ) sta bila dva zvona 
odstranjena, ostal je le srednji, 400 kg težak zvon.

Leta 1922 sta bila nabavljena dva nova zvona. Večji je imel 800 kg, manjši pa 
250 kg. V drugi svetovni vojni, meseca junija 1943, so okupatorji ta dva zvona 
odpeljali. V tej vojni je srednji zvon poškodovala topovska granata, nato je počil, 
tako da ni bil za rabo. Ta zvon je bil 16. marca 1948. leta prelit in je tehtal 350 
kg. Najprej je visel na stebrih pred cerkvijo. Ko je bil v cerkvi narejen zasilni stol 
za zvon, so ga prenesli v cerkev in pozneje v zvonik.

Stolpna ura je bila narejena 1873. leta , vendar je bila med drugo svetovno 
vojno popolnoma uničena.
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Ruševine cerkve Sv. Bolfenka, Košarkine hiše in v ozadju ostanki šole; 
fotografijo je leta 1945. ,po končanih bojih posnel Anton Topolovec.

Za izvedbo projekta bo do uresničitve skrbel naslednji gradbeni odbor : Anton 
Bolkovič ( pooblaščeni predstavnik sveta KS Kog ), Marija Lašič, Jelka Prapotnik 
, Slavko Perc ( člani župnijskega pastoralnega sveta Kog ) , Franc Lukman in 
Maks Meško ( ključarja kogovske župnije ).

Izgradnjo, postavitev in montažo cerkvenih zvonov s stolpno uro v cerkvi sv. 
Bolfenka na Kogu bodo financirali krajani. Tako bodo v kratkem predstavniki 
gradbenega odbora obiskali vsako hiši v naši krajevni skupnosti, se dogovorili o 
možnosti sofinanciranja in v primeru dogovora skupno podpisali pogodbo.
Finančna sredstva se bodo nakazovala na žiro račun Župnijskega urada Kog pri 
LB Ljutomer . Upamo in pričakujemo vaše sodelovanje in razumevanje in se vam 
že v naprej zahvaljujemo.

Gradbeni odbor
pri Župnijskem pastoralnem svetu 
sv. Bolfenk na Kogu

Anton BOLKOVIČ, Marija LASIČ,

Franc LUKMAN, Maks MEŠKO, 
Slavko PERC, Jelka PRAPOTNIK
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PROSTOVOLJNA MLADINSKA DELOVNA AKCIJA BO

V zadnjih Novicah smo se imeli priložnost seznaniti s to akcijo samo okvirno, ta 
številka Novic pa vam jo predstavlja še podrobneje.
Akcija bo potekala od 25. julija do 24. avgusta 1996. Predvidoma seje bo 

udeležilo 70 prostovoljk in prostovoljcev, predvsem srednješolcev in študentov iz 
celotne Slovenije ter nekaj mladih s posebnimi znanji ( s področja vtgoje in 
izobraževanja ). Razdelili se bodo v dve skupini - vsaka bo delala štirinajst dni. 
Nastanili se bodo “ pri treh mlakah “.

Akcijo organizira Mladi Forum Združene liste v okviru projekta Krepitev 
zdravja na podeželju. Nosilec projekta je Center za promocijo zdravja iz 
Ljubljane.

Projekt je sestavljen iz petih podprojektov, ki so bili predstavljeni že v prejšji 
številki:
• Kmečki turizem za mlade družine
• Starost na deželi
• Preprečevanje obolevnosti in invalidnosti
• Zdrava kmetija
• Sožitje na meji
Namen akcije je zmanjšati razlike v zdravstvenem stanju prebivalstva med 

različnimi območji v Sloveniji, zadržati čimveč mladih doma na podeželju ter jim 
nuditi zaposlitev kar doma.

Projekt je v tej obliki organiziran prvi v Sloveniji. Prostovoljna delovna akcija se 
vključuje v nekatera dela na podprojektih Turizem za mlade družine in Zdrava 
kmetija.

Prostovoljci bodo opravljali tri vrste nalog:
1. Za alsfaltiranje bodo pripravili 5000 m odseka ceste in sicer : Sešekov klanec- 

Gruškovje-Mali Kog ter odsek ceste od Pukšičevih pri hrvaški meji 
(t. i. “ Pot v Evropo “ ) do Sešekovega klanca. Če bo na razpolago več 
mateiala, bodo lahko prišli v upoštev še drugi odseki.

2. Nudili bodo oskrbo in pomoč ostarelim občanom, kjer bodo urejevali okolico 
hiš in gospodarskih poslopij: popravila ograj, dvorišč, košnja, priprava drv, 
čiščenje in urejanje,... Izvajala se bodo tudi manjša popravila znotraj hiš: 
beljenje sten, zidarska dela, barvanje oken, vrat, popravila strehe ,...
Pomagali bodo tudi pri težjih vsakodnevnih opravilih na kmetijah.

3. V to skupino nalog pa sodijo vzgojno izobraževalna in raziskovalna dela 
( anketiranje, socialno-patronažno delo, otroški vrtec, usposabljanje 
prebivalstva za komuniciranje).
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To so torej podrobneje predstavljena dela in naloge mladih prostovoljcev, kjer je 
treba povedati sledeče:

Center za socialno delo iz Ormoža bo v mesecu aprilu opravil pregled 
gospodinjstev, ki so potrebna pomoči kakršne so navedene v drugem sklopu 
nalog. Pomoči bi bili deležni krajani starejši od 65 let.

V okviru tretje skupine nalog pa so vabljeni starši, ki v času akcije ne bodo 
imeli varstva za svoje otroke, da se prijavijo gospodu Zdravku Hlebcu. Predšolski 
otroci bodo tako tisti čas v varstvu skupine mladih prostovoljcev. Podrobnejše 
informacije bodo starši dobili, če se bodo prijavili.
Namestitev in življenje v taboru si bodo prostovoljci sami organizirali. Naša 

naloga je, da jim priskrbimo nekoga, ki bo v enem dnevu skuhal štiri obroke z» 
približno 40 ljudi. Za to delo je predvidena gospa Majda Nemec , usposobljena 
kuharica. Poleg nje pa so vabljene tudi gospodinje, ki bi bile pripravljene za en 
ali več dni pripraviti vse štiri obroke - ali doma ali v taboru. S tem bi lahko 
prodale del svojih pridelkov. Za pripravo obrokov bi bile seveda plačane.

Torej gospodinje, če imate interes pomagati, prosimo, da se brez zadržkov 
prijavite!

Vzporedno z vsemi deli pa bo potekalo tudi družabno življenje, ki si ga bodo 
organizirali sami v taboru, del pa bo organiziran s strani krajevne skupnosti. 
Kakšne bodo te prireditve in srečanja boste še pravočasno obveščeni in seveda 
vabljeni.

Pod zadnji podatek pa bi navedla še tisto najpomembnejše kar vznemirja večino 
ljudi - kdo bo vse to financiral - ? Po zadnjih podatkih ne bo KS Kog prizadeta 
z nobenimi stroški. Akcijo bo financiralo Ministrstvo za šolstvo in šport ( Urad 
za mladino ), drugi del sredstev pa bo pridobljen od različnih donatorjev - 
lokalnih in iz ostale Slovenije. Lahko bodo prispevali material in sicer : hrana, 
pijača, oprema za tabor, delovne obleke, majice, kape, rokavice, sanitetni 
material, orodje, pleskarske barve, lepila,...

Vsi krajani, tako mladi kot stari, ste vabljeni k sodelovanju, da bomo skupaj 
uresničili kar nam je bilo ponujeno kot prvim v Sloveniji.

Katja ČURIN
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ŽE ZNANI REZULTATI ANKETE, KI JE BILA OPRAVLJENA MED 

KRAJANI KOGA JANUARJA TEGA LETA

V raziskavi, ki smo jo pripravili strokovnjaki v slovenski fondaciji, centru za 
promocijo zdravja, izvedli mladi na Kogu, je sodelovalo 726 od 800 prebivalcev 
Koga , starejših od 14 let.
Namen raziskave je bilo ugotoviti mnanja prebivalcev o kvaliteti življenja na 

Kogu in o tem, ali bi bili pripravljeni kaj storiti za to, da bi se kvaliteta življenja 
izboljšala. Rezultati raziskave naj bi pomagali krajanom, da zastavijo take 
aktivnosti, da bi mladi in izobraženi raje ostali doma in da bi bilo življenje tistih, 
ki se niso odločili za odhod v večje kraje, zlasti starejši in socialno ogroženi, bolj 
kvalitetno.

Prve ugotovitve raziskave so naslednje :
Prebivalci Koga so manj izobraženi kot je povprečje v Sloveniji. S stopnjo 
izobrazbe se razlike večajo. Med anketiranci jnih je bilo s srednjo izobrazbo 19, 
9 %, slovensko povprečje pa je 23, 4 %. Višjo in visoko izobrazbo je imelo 1,9 % 
anketirancev prebivalcev, povprečje Slovenije pa je 8, 8 %.

Petina anketirancev meni, da njihovo življenje ni kvalitetno, skoraj polovica pa 
jih meni, daje manj kvalitetno kot življenje prebivalcev drugod po Sloveniji. Po 
mnenju anketirancev najbolj vplivajo na kvaliteto življenja dobri medsebojni 
odnosi. 89 % anketirancev meni, da bi se v kraju dalo kaj spremeniti, da bi 
prebivalci živeli bolje. Največjih meni, da bi bilo treba izboljšati standart 
prebivalcev in pa izboljšati odnose med ljudmi. 60 % jih je pripravljenih osebno 
sodelovati pri spremembah. 54 % anketirancev seje pripravljenih dodatno 
izobraževati.
Četrtina anketirancev je prepričana, daje njihova vas umazana in tretjina, da ni 

urejena. 40 % jih meni, daje vzdušje v vasi dolgočasno. 93 % anketirancev rado 
živi v svoji vasi in samo 7 % bi se jih raje odselilo. Največ anketirancev moti 
neurejene komunalne zadeve ( ceste, kanalizacije, vodovod ).

Več kot polovica anketirancev je zapisala vsaj eno od kulturnih ali naravnih 
znamenitosti kraja, nekaj idej je izjemnih.

Tri četrtine anketirancev vidi v turističnem razvoju vasi svoj interes.Kar 78 % 
jih je pripravljenih aktivno sodelovati, največ, malo manj kot polovica, z delom. 
Za razvoj kija se zdi anketirancem najbolj pomembna ureditev okolja poleg 
popestritve turistične ponudbe in odpiranja novih delovnih mest.

Rezultati raziskave so zelo obetavni. Kažejo predvsem veliko pripravljenost 
prebivalcev obeh spolov, vseh starosti in vseh poklicev za sodelovanje v
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aktivnostih, ki bi izboljšale kvaliteti življenje krajanov. Nadaljni koraki, kijih 
bodo zastavili prebivalci Koga s pomočjo strokovnjakov Centra za socialno delo 
iz Ormoža in Centra za promocijo zdravja ( dogovarjamo pa se tudi z 
Zdravstvenim domom Ormož ), bodo različni programi, namenjeni vsem ali 
določenim skupinam prebivalstva.

Center za promocijo zdravja
Ljubljana

OBVESTILO VSEM KRAJANOM!

V petek, 10. maja 1996, bo v dvorani na Kogu predstavitev rezultatov ankete, 
ki je bila opravljena v mesecu januarju med krajani KS Kog.

Rezultati so dokaj obetavni, zato ste vabljeni, da jim prisluhnete. Povzetek te 
ankete ste si lahko prebrali v tej številki Novic.

Ob predstavitvi rezultatov pa bodo potekale tudi razne druge dejavnosti, med 
drugim bomo predstavili vse krajane, ki bi želeli prispevati svoj delež k celotni 
turistični ponudbi naše KS .

Z natančnejšo vsebino predstavitve boste seveda še seznanjeni, za zdaj pa 
prisrčno vabljeni.

Turistično društvo KOG
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NA KOGU LETOS JAVNA DELA

Krajevna skupnost Kog in Turistično društvo Kog sta se odločila, da v naši 
krajevni skupnosti v okviru projekta “ Krepitev zdravja na podeželju “ izvedeta 
tudi projekt Javna dela. V okviru Turističnega društva Kog vodi projekt Zdravko 
Hlebec. Program je na svoji 13. seji potrdil Občinski svet občine Ormož. 
Odobritev pa je dal tudi Republiški zavod za zaposlovanje in sicer bo financiral 
šest delavcev za 50 mesecev. Dva delavca bosta imela zagotovljeno plačo za šeste 
mesecev, ostali štirje delavci pa za 9,5 mesecev .

Krajevans skupnost Kog in Turistično društvo Kog pa bosta poskrbela za kritje 
materialnih stroškov.

Projekt bo v celoti natančno predstavljen 10. maja na Kogu.
S štirimi delavci so dela že stekla 11. aprila 1996. Prostala dva pa se jim bosta 

pridružila do konca aprila. Tako bo šest delavcev delalo za potrebe krajanov na 
različnih področjih in sicer :

Katja Čurin iz Lačavesi - zbirala bo gradivo o kulturno- zgodovinskih 
znamenitostih Koga in o tem predvidoma objavila brošuro.
Jerica Luci iz Jastrebec - ugotavljala požarno varnost v KS Kog in izdelala 
projekt požarne varnosti v krajevni skupnosti, ljudi bo seznanjala z zdravim in 
varnim življenjem in delom na kmetiji in s stroji ( morebitni tečaji o tem ) , 
izdelala analizo vzrokov poškodb pri delu na kmetijah.
Nataša Novak iz Kajžarja - organizirala različne oblike srečanja mladih kot tudi 
starejših ( Če bo to v njihovem interesu ). Iskala bo možnosti na katerih področji 
bi se mladi najraje srečevali ( šport, kultura,... ).
Majda Pukšič iz Jastrebec - poiskala in predstavila bo možne turistične 
ponudnike v na šem kraju in pripravila neke vrste turistični zemljevid za KS Kog. 
Tomaž Anušek iz Koga in še en delavec, ki ga bo določil Zavod za zaposlovanje 
v Ormožu, pa bosta čistila okolico, urejevala nabrežine, kopala jarke, uredila živo 
mejo na pokopališču, opravljala manjša zidarska in pleskarska dela,...

Andragoški center iz Ljubljane bo 7. maja 1996 v Ljubljani organiziral sejem z 
naslovom “ Mesto se uči “. Na sejmu se bodo predstavile štiri občine, med 
drugim tudi občina Ormož. V okviru občine Ormož bo sodelovala tudi krajevna 
skupnost Kog, ki bo predstavila projekt Javnih del, kjer bo vključen tudi Janko 
Zabavnik s svojimi pletarskimi spretnostmi.

Zdravko HLEBEC



- 15 -

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO JOŽE KERENČIČ KOG SPET 
ZAŽIVELO

Po nekaj letih mirovanja , oziroma neaktivnosti , je bil 21. januarja 1996, na 
pobudo sveta KS Kog sklican občni zbor Prosvetnega društva Jože Kerenčič 
Kog. Društvo kot organizacijska struktura resda kar nekaj let ni delovalo, so pa 
ustvarjali vsaj nekateri njegovi sestavni deli ,oziroma člani. Tako sta ves ta čas 
delovala Dekliški sekstet in Oktet Bolfenk, ki sta o svojem delu na občnem zboru 
tudi poročala. V začetku letošnjega leta pa se jima je s svojim delom pridružila 
tudi dramska sekcija. Rezultat njihovega dela - veseloigra Jurij Tepček ali 
osramočeni zakonski mož - smo si že lahko ogledali, in mislim, da lahko ob tej 
priliki celotni ekipi izrečemo vso pohvalo in priznanje. To je navsezadnje potrdil 
tudi množičen obisk na obeh kogovskih predstavah. V prihodnje si takih 
predstav le še želimo.

Občni zbor je nadalje obravnaval predlog novih pravil društva, saj so z ozirom 
na spremembe zakonodaje v zadnjih letih, stara pravila praktično zastarela. Nova 
pravila so bila z manjšimi dopolnitvami soglasno sprejeta in so že v registriranju 
na Upravni enoti Ormož, kot to zahteva zakon o društvih.

Kot dopolnitev pravil je bila med drugim sprejeta sprejeta sprememba imena 
društva ; in sicer se je društvo iz Prosvetnega društva Jože Kerenčič Kog 
preimenovalo v Kulturno umetniško društvo Jože Kerenčič Kog ali skrajšano 
KUD Jože Kerenčiči Kog.

Občni zbor je izvolil novo vodstvo društva in dal temu nalogo, da revidira svoje 
članstvo, ki naj bo čim bolj številno in kar najbolj aktivno. Vsi člani vodstva 
društva si bomo prizadevali, da to prioritetno nalogo kar najbolje izpolnimo, k 
sodelovanju pa vabimo vse krajane KS Kog.

Predsednik KUD Jože Kerenčič Kog
Milan LUKMAN

JURIJ TEPČEK PONOVNO NA ODRSKIH DESKAH

Kar osem let je minilo, odkar je bilo na Kogu uprizorjeno zadnje odrsko delo 
domačega Kulturnega društva . To je bila igra Razvalina življenja v režiji Anice 
Pevec. V začetku tega leta pa je na pobudo in v organizaciji Mirka Lucija 
dramska dejavnost zopet zaživela.
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V režiji Konrada Kolariča je bilo uprizorjeno Molierovo delo: Jurij Tepček ali 
osramočeni zakonski mož. V svojih vlogah so se odlično predstavili: 
Mirko Luci kot Jurij Tepček, 
Romana Škrlec kot njegova žena Angelika, 
Jerica Mlinarič kot sobarica Klavdina, 
Vera Zabavnik kot baronica, 
Franček Mlinarič kot baron, 
Janko Klanjčar kot Klitander - Angelikin ljubimec, 
Zoran Kos kot Lubin - Klitandrov sel in
Ivan Lah kot Colin - sluga Jurija Tepčka.

Če je bilo potrebno, sta jim prišepnili Katja Čurin in Valerija Prapotnik. Med 
posameznimi dejanji je tako igralce kot občinstvo zabaval Mirko Kuharič s svojo 
harmoniko.

Igraje bila uprizoijena dvakrat na Kogu, premierno 10. marca 1996 v domači 
dvorani, gostovali pa so v Podgorcih in pri Sv. Tomažu. Ker dvorana na Kogu ob 
premieri ni mogla sprejeti vseh ljudi, ki so si igro želeli ogledati, so Jurija Tepčka 
še enkrat zaigrali na Velikonočno nedeljo popoldne.

Zadovoljni ustaijalci Jurija Tepčka ; spodaj čepijo : Mirko Kuharič, Valerija 
Prapotnik, Ivan Lah in Zoran Kos, stojijo pa Konrad Kolarič, Katja Čurin, Janko 
Klanjčar, Jerica Mlinarič, Mirko Luci, Franček Mlinarič, Romana Škrlec in Vera 
Zabavnik. Občudovanja vredni kostimi igralcev so last Slovenskega narodnega 
gledališča Maribor.
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DRAGOCENI UTRINKI IZ ZGODOVINE DOMAČEGA KULTURNEGA 

USTVARJANJA

Naš kraj in njegovi ljudje so že dolga leta znani in priznani kot veliki ljubitelji 
kulturnega življenja, hkrati pa so tudi bili in so še odlični ustvaijalci le-tega. S 
svojimi deli - predvsem igrami - so na številnih gostovanjih obogatili kulturno 
življenje tudi v mnogih drugih krajih.

Da bi mlajše generacije Kogovčanov seznanili vsaj z delom bogate kulturne 
dediščine, starejšim in vsem tistim, ki so pri tem aktivno sodelovali, pa obudili 
marsikateri lep spomin, smo zaenkrat sestavili le kronološki pregled kulturnega 
dogajanja v domačem kraju.

Ker pred in takoj po drugi svetovni vojni marsikaj ni bilo zapisano, spomin pa 
je v tem času zbledel, smo mogoče kaj nenamerno izpustili. Upamo pa, da bo ta 
sestavek morda vzpodbudil koga izmed vas, ki o domačem kulturnem življenju 
ve še več, da bo vzel svinčnik, sedel za mizo in sestavil čim popolnejši mozaik 
kulturnega ustvarjanja na Kogu. Z veseljem ga bomo objavili tudi v Novicah.

Za te Novice je iz Šolske kronike kulturne dogodke izpisala in uredila Anica 
Pevec, seznam pa je s svojimi zapiski dopolnil Ciril Rotar s Koga, opirali pa smo 
se tudi na pričevanja Vide Luskovič, Milene Lašič in Pepce Zabavnik.

Leta 1902. je bilo ustanovljeno Izobraževalno društvo LIPA. Ustanovil ga je 
nadučitelj Ernest Slana. Prireditve so bile v šoli, poleti pa na prostem.

9. september 1945 - Vdova Rošlinka - piva igra po drugi svetovni vojni, ki je 
bila uprizorjena na Kerenčičevem dvorišču; režiral Ivan Klanjčar

1945 - Dve nevesti
1945 - Glavni dobitek
1945 / 46 - gladališka igrica Mezinček
Kulturno-prosvetno življenje je ponovno vzpodbudila mladina. Gledališki družini 
Jastrebci-Vodranci in Lačaves-Vitan sta uprizorili šest predstav v Središču, 
Stanetincih in na domačem odru na prostem.
1946 / 47 - Gledališka skupina je imela tri predstave.
Tudi mešani pevski zbor je omenjen.
1947 - Izdajalec režiral Viktor Stajnko ( starejši)
1948 - Mati,režiral Viktor Stajnko ( mlajši)
1949 / 50 - Matiček se ženi, režiral Jože Puklavec.
1950 - Deseti brat,režiral Viktor Stajnko ( starejši);
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Tega leta je bila otvoritev dvorane Izobraževalnega društva v dveh adaptiranih 
hišah Stanka Čurina. Dvorana, v kateri je bila igra predstavljena, je bila dolga 
14 m, v ostalem delu hiše pa je bil gledališki oder.
1951 - Domen
1952 - Razvalina življenja
1954 - Revček Andrejček,režiral Peter Orešnik ( starejši) 

Sumljiva oseba, režiral Stajnko Viktor
1955 - Hrastov log, režirala Leštanj Jela
1956 - Prisega opolnoči, režiral Peter Orešnik
1957 - Težka ura
1958 -Kruci,režiral Peter Orešnik
1959 - Doktor Petelin,režirali Milka Mesarič in Marica Hren

Talci,režiral Viktor Stajnko ( mlajši)
1960 - Moja teta tvoja teta
Ustanovljena je bila kino sekcija, kinopredstava je bila vsako soboto. Prav tako je 
obstajal televizijski kotiček ( televizijski sprejemnik je Prosvetno društvo kupilo 
1958. leta ), kjer seje zbiralo staro in mlado.
1963 - Molčeča usta, režirala Rozina Volaj
1965 - Vrnil seje, režiral Konrad Kolarič
1970 - Rdeče rože
1971 / 72 - Divji lovec, režirala Ivan Volaj in Anica Pevec 

Kadar se ženski jezik ne s«&,režisirala Anica Pevec
1972 / 73 - Rdeče rože, režirala Anica Pevec
1973 / 74 - Maščevanje, režirala Anica Pevec

Deklica Marjetka in velikan Teleban
1974 / 75 - Dva bregova,režirala Anica Pevec

Bedek Pavlek,režirala Anica Pevec 
do premiere ni prišlo zaradi odhoda nekaterih članov.
1975 - Živa pokopana,režiral Ivan Volaj
1975 / 76 - Jaz bi raje zate in za druge živel,režirala Anica Pevec
1976 - Divji lovec,režiral Ivan Volaj
1976 / 77 - Kostelka

Sholastika, sreča moja
Odkritje plošče Božidarju Flegariču.
1977 / 78 - Komedija “ Na ogledih “, režirala Anica Pevec 

Drama “ Ugasle luči “, režirala Anica Pevec
1978 / 79 - Pernjakovi,režirala Anica Pevec
1979 / 80 - Neznanka,režirala Alenka Čurin
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1980/81 -200-letnicašole:
Razstava starih predmetov
Likovna razstava Rozine Šebetič
Literarni večer
Komedija .Tulmun in kamen,režirala. Anica Pevec

1981 / 82 - Prvo srečanje pevskih zborov
Drama : Kreftova kmetij a,režirala Anica Pevec

1983 / 84 - Svet brez sovraštva,režirala Anica Pevec
1984 / 85 - Dva bregova,režirala Anica Pevec
1985 / 86 - odkritje plošče pri Kerenčiču
1986 / 87 - Starejša skupina - Vdova Rošlinka, režirala Anica Pevec

Mlajša Skupina - Krapi
1987 / 88 - Razvalina življenja, režirala Anica Pevec

Po spominu in pripovedovanju nekaterih ustvarjalcev so predstavili še 
naslednje igre: Kralj na Betajnovi, Doktor, Jurij Tepček, Ciganka, Veriga, Jurij 
Kozjak, Zupanova Micka.

Ustvarjalci enodejanke Analfabet : sedijo od leve proti desni : Slava Trop, Milan Vičar, 
Mimika Puklavec, Albin Žganec; stojita od leve proti desni: Janez Žganjar in Franček Štrman.



-20-

KULINARIČNA RAZSTAVA VZBUDILA VELIKO ZANIMANJA 
IN OBČUDOVANJA

Društvo kmečkih žena s Koga je skupaj s tukajšnjim Turističnim društvom že 
tretje leto po vrsti izvedlo prireditev z naslovom “ TO VINO JE BILO 
PRIDELANO NA KOGU “. Žene smo v okviru te prireditve pripravile razstavo 
dobrot iz naših kmetij. Tema ali rdeča nit razstave je bilo pecivo in dobrote, ki 
spadajo k vinu in k bližajočim se Velikonočnim praznikom. Pri pripravi razstave 
nas je sodelovalo 26 žena in deklet, povabile pa smo tudi otroke iz vrtca in šole , 
daso popestrili razstavo z velikonočnimi jajci in podobnimi velikonočnimi 
okraski.
Na razstavi se je dalo videti tudi nekaj ročno vezenih prtov, ki jih gospodinje še 

hranijo lepo občuvane.
Se enkrat se zahvaljujem vsem, ki ste kakorkoli sodelovale na tej razstavi.
Sedaj pa še povabilo vsem Članicam društva. Tako kot ste si vzele čas za delo - 

se pravi za pripravo te razstave si vzemite čas tudi za razvedrilo. Društvo 
kmečkih žena občine Ormož pripravlja namreč pomladanski izlet okrog l. maja. 
Pot bi nas vodila v sosednjo Avstrijo - na Graški velesejem. Vse podrobnejše 
informacije dobite pri Andreji Keček na Vitanu.

Andreja KEČEK 
predsednica Društva kmečkih žena 

občine Ormož

TO UNO JE BILO PRIDELANO NA KOGU

Turistično društvo Kog je tudi letos pripravilo tradicionalno ocenjevanje na Kogu pridelanih 
vin. V soboto, 30. marca je ocenjevalna komisija ocenila 38 vzorcev od katerih je bil eden 
izločen.

Komisijo so sestavljali : ing. Matija Kociper - predsednik komisije, Hlebec Milan - Namestnik, 
Miro Munda, Franc Grlica in Ivan Kutnjak.

Ocenjeni so bili letniki ‘95 in pa dva vzorca letnik ‘94. Najboljše ocenjeno vino je bilo vino 
Pepce Zabavnik, letnik ‘94 - sorta chardonnay z oceno 18,87. Drugo najboljše je bilo vino 
Mihaele Prapotnik, letnik ‘95 - sorta traminec in sicer z oceno 18, 86. Kot tretje je bilo ocenjeno 
vino sorte chardonnav, letnik ‘95 last Ivan Čurina. Ocenjeno je bilo z oceno 18, 68.

Letnik ‘95, ki mu vremenske razmere niso bile preveč naklonjene , je bil vseeno dober, saj je 
na Kogu tradicija, da ljudje trgajo pozneje kot v ostalih predelih Slovenije, pa tudi kletarji se 
lahko postavijo s svojim kletarjenjem. Tudi zato je na ocenjevanje prispelo veliko vin , ki sodijo 
med vihunska.

Turistično društvo Kog



NOVE NALOGE DRUŠTVA UPOKOJENCEV KOG V LETOŠNJEM LETU

Spomladansko sonce že preganja letošnjo dolgo zimo, narava se prebuja, toplim 
sončnim žarkom so izpostavljene naše gorice, vrtovi, v katerih se že razcveta 
spomladansko cvetja, v goricah pa že brstijo na zaspanih rozgah znanilci pomladi 
in novega življenja.

Tako teče življenje in Čas!
Tudi upokojenci naše krajevne skupnosti se na občnem zboru odločamo za nove 

naloge in aktivnosti, ki nas bodo v prihodnjih mesecih popeljale v nova srečanja 
ob delu, ob pripravljenih izletih in seveda drugih aktivnostih upokojencev, ki jih 
imamo v programu.

Ena izmed osrednjih nalog je postavitev “ ruskega kegljišča “, ker bi se ob lepih 
večerih zbiralo staro in mlado in se preizkušalo v spretnosti te povsod priljubljene 
družabne igre. Predvidevamo, da bi nam to uspelo do prve sobote v avgustu 
letošnjega leta. Na otvoritev s kulturnim programom in seveda z obveznim 
tekmovanjem, bi povabili DU iz naše občine in tudi iz sosednje občine Ljutomer.

Rešiti moramo še finančna vprašanja, vendar upamo, da nam bo stala ob 
strani tako naša krajevna skupnost kot občinska zveza upokojencev, nekaj 
prostovoljnega dela pa bodo opravili naši prizadevni člani.
Načrtujemo tudi, da bi prva sobota v avgustu postala “ Dan upokojencev 

Koga “ . Na ta dan bi vsako leto pripravili srečanje upokojencev ob izletu ali 
pikniku, tako da bi ta dan postal tradicionalni praznik upokojencev Koga.

Pri izvajanju zastavljenega programa pričakujem podporo vseh upokojencev, pa 
tudi drugih krajanov.

Vaš predsednik DU Kog
Vinko RA TEK



-22 -

OBVESTILO
LOVSKE DRUŽINE KOG

Kakor prejšnja leta, smo tudi letos v naše lovišče izpustili večje število fazank z 
namenom, da bi povečali stalež male divjadi. Ker te fazanke že nesejo jajca, 
prosimo vse krajane , da jajc ne uničujejo in pobirajo. Prav tako prosimo, da ne 
bi požigali suhe trave in grmičevja.

Lovski zdravo ! LD KOG

Al POMOČ!

Naš pozdrav je klic v sili, če so ogroženi krajani in njihovo premoženjema naj 
bo to pred požarom ali drugimi elementarnimi nesrečami, vedno smo pripravljeni 
pomagati.

S tem pozdravom se sedaj obrača naše gasilsko društvo na krajane krajevne 
skupnosti Kog, ker nam je vaša pomoč potrebna.

Ni nobena skrivnost , da smo za potrebe našega društva kupili gasilsko 
motorno vozilo “ MERCEDES - BENZ ‘\ kot nadomestilo za dotrajano obstoječe 
vozilo.
Nabavljeno vozilo je v dobrem stanju in je stalo skupaj s stroški potovanja in 

plačilom prometnega davka 24.700 DEM.Pri krajanih smo zbrali 9.800 DEM in 
1.000 DEM je prispevala KS Kog. Ostanek 13.900 DEM smo dolžni poravnati 
do konca meseca junija, osebam, ki so nam zaupale posojilo.

Tako smo primorani ponovno organizirati akcijo zbiranja finančnih sredstev, 
ker bomo lahko le s pomočjo krajanov odplačali manjkajoči znesek. Računamo 
tudi na pomoč Občinske gasilske zveze. Z nakupom tega vozila je tudi 
opremljenost društva popolnejša, s tem pa tudi naršča zainteresiranost mladine v 
gasilske vrste, kijih želimo pomladiti in izibraziti.

Opravili smo tudi občni zbor društva, ki je bil dobro obiskan in sprejeli statut 
društva.

Želimo tesno sodelovati z vsemi krajeni, tudi s tistimi, ki stojijo ob strani in s 
svojimi govoricami društvu prej škodujejo kot koristijo.

Zahvaljujemo se vsem tistim, ki ste nas finančno podprli .
Obenem naj velja naš “ NA POMOČ “ tudi tistim, ki so dosti stali ob strani.

Predsednik GD Vitan - Kog
Franc VESELKO



Dlt MEHA
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Ko smo pripravljali te Novice, predstavniki naše vlade in " doktorji " še vedno 
niso našli skupnega jezika. Zato, kot že sami dobro veste, že tri tedne štrajkajo. 
Dr. Metla je izjavil, da trenutno v naši KS ni nobenega nujnega primera, zato ne 
bo delal.

Upamo, da se bodo do naslednjih Novic sporazumeli in da bo spet vzel v roke 
svinčnik in papir.

Pojasnilo Uredniškega odbora NOVIC

“ NOVICE ‘‘ so bile ustanovljene na skupni seji KK SZDL. Kog, dne 1. 12. 1978. Prva številka 
je izšla 5. 12. 1978.

Odgovorna urednica: Slavica Munda; uredniški odbor: Milan Lukm an, Ksaver Meško, Jerica 
Mlinarič in Milena Orešnik.

Ilustracije : Jerica Mlinarič
Naklada : 300 izvodov, izhaja priložnostno.


